
Zápisnica 3/2019 

z porady Kolégia dekana FCHPT STU zo dňa 7. mája 2019 

 
 

Prítomní členovia a prizvaní hostia Kolégia dekana FCHPT STU v Bratislave: 

podľa prezenčnej listiny  

 

 

PROGRAM: 

 

1. Návrh rozdelenia dotačných mzdových prostriedkov na FCHPT STU na rok 2019 (Gatial) 

2. Návrh rozdelenia dotačných prostriedkov (bez mzdových prostriedkov) na FCHPT STU v Bratislave 

na rok 2019 (Gatial) 

3. Pedagogické informácie (Reháková) 

4. Transformácia systemizovaných miest na FCHPT (Gatial) 

5. Informácia o APVV, VEGA a KEGA projektoch (Polakovič) 

6. Informácia o stave príprav na projekt ACCORD (Lakatoš) 

 

 

Bod 1. Návrh rozdelenia dotačných mzdových prostriedkov na FCHPT STU na rok 2019 (Gatial) 

Bod 2. Návrh rozdelenia dotačných prostriedkov (bez mzdových prostriedkov) na FCHPT STU 

v Bratislave na rok 2019 (Gatial) 

 

Materiály spracované na rokovanie Kolégia dekana v bodoch 1. a 2. boli predložené dekanom fakulty, 

ktorý  uviedol  problematiku  informáciami  o náročnom  priebehu  rokovaní  o prerozdelení  dotačných 

prostriedkov na univerzitnej úrovni v rámci Kolégia  rektora a v rámci  rokovania AS STU. V priebehu 

rokovaní  sa  menili  sumy  a  metodiky  na  prerozdelenie  financií  pre  Fond  rozvoja  univerzity  a  na 

prerozdelenie  financií  v nových  položkách  v rámci  snahy  rektora  STU  priamo  finančne  odmeňovať 

zamestnancov za publikačnú činnosť. 

Napriek navýšeniu dotácie zo strany štátu na transfer pre vysoké školy na pedagogike a vede v roku 

2018  o vyše  22 mil. Eur  a  v roku  2019  o  takmer  11 mil. Eur  STU  získala  v roku  2018  navýšenie  len 

necelých 800 tis. Eur a v tomto roku dokonca poklesla o takmer 400 tis. Eur. STU má navýšený rozpočet 

o 6. mil. Eur na vyrovnanie zvýšenia taríf zamestnancov (vrátane PhD. štipendií). Naša fakulta v roku 

2018 mala 18,6 %‐ný podiel na celkovej výške dotácie STU a v roku 2019 je to 17,9 %. 

Náklady našej fakulty na mzdy sú vo výške 8,8 mil. Eur plus 1 150 tis. Eur na PhD. a postdoktorandov. 

Mzdy a odvody spolu tvoria sumu 9 750 tis. Eur. TaS na pedagogike predpokladáme vo výške 660 tis. 

Eur a v položke Veda 21 tis. Eur. 

Fakulta  vzhľadom  na  vysoké  nároky  na  mzdové  prostriedky  musí  vykrývať  prevádzkové  náklady, 

mandatórne  výdavky,  náklady  na  energie  ap.  prioritne  z  mimodotačných  zdrojov  v sume  približne 

2 mil. Eur, ktoré získava z réžii, prenájmov, poplatkov za štúdium, ap. 

Dekan  fakulty  komentoval  tabuľkový  prehľad  pedagogických  výkonov  pracovísk  pre  porovnanie  za 

uplynulé  tri  roky  a  tiež  výkony  vo  vedecko‐výskumnej  činnosti.  Výkony  tvoria podklad pre  výpočet 

dotačných prostriedkov na jednotlivé ústavy (prezentované aj formou grafu). 



V rámci diskusie prof. Hudec upozornil, že financie na špičkové tímy nie sú len na odmeny, tím môže 

rozhodnúť o účele  ich využitia. Dekan fakulty vysvetlil  spôsob prepočtu miezd v rámci otázky  (prof. 

Jelemenský)  týkajúcej  sa  rozdielu  v uvádzaní  mandatórnych  výdavkov  v tabuľkách  a potvrdil  (prof. 

Hudecovi), že všetky prostriedky pre ústavy a pracoviská sú plánované z pedagogiky. 

 

Bod 3. Pedagogické informácie (Reháková) 

 

Prodekanka  Reháková  informovala  o  počte  prihlásených  uchádzačov  na  Bc.  štúdium,  príprave 

skúšobného obdobie letného semestra ak. roku 2018/2019. Doplnila informácie týkajúce sa ukončenia 

bakalárskeho  štúdia,  obhajob  a  štátnych  záverečných  skúšok  v  bakalárskych  štúdiu,  zabezpečenia 

promócií  bakalárov,  obhajob  a  štátnych  záverečných  skúšok  v  inžinierskom  štúdiu,  zabezpečení 

promócii  inžinierov a ďalších podmienok prijatia na štúdium bakalárskych študijných programov na 

FCHPT – aktualizácia pre ak. rok 2019/2020. 

Prodekanka  Reháková  upozornila  na  povinnosť  rezervovať  si  miestnosti  cez  rezervačný  systém 

a navrhla,  aby  na  pracoviskách  boli  prípadne  aj  dvaja  rozvrhári  na  zastupovanie.  Informovala  tiež 

o plánovaných povinných termínoch /téma ešte nie je uzatvorená/, návrh sa stretol s podporou členov 

Kolégia s tým, že odporúčajú, aby v Ing. štúdiu boli tieto termíny len na vybrané predmety /prof. Hudec, 

doc. Kvasnica/. 

V rámci diskusie odznel návrh /prof. Híveš/ otvoriť minimálne jeden Bc. programov v AJ ako reakcia na 

situáciu, že viacerí uchádzači sa prihlásili na rôzne programy a tým sa rozdelili po jednom‐dvoch medzi 

jednotlivé študijné programy, ktoré tým pádom nemusia byť otvorené. Návrh bol podporený /prof. 

Hudec/ aj z dôvodu, že bude motivovať nielen zahraničných, ale aj slovenských študentov. 

Prodekanka Reháková doplnila ešte informáciu o zrušení bodovania SCIO testov pri prijímacom konaní 

a komentovala  tabuľku  plánovaných  počtov  študentov,  ktorá  bola  konzultovaná  s riadiacimi 

pracovníkmi. 

Prodekanka Reháková uviedla, že všetky materiály pošle členom vedenia elektronicky. 

 

Bod 4. Transformácia systemizovaných miest na FCHPT (Gatial) 

 

Dekan fakulty uviedol písomný materiál pre  informáciu členom Kolégia dekana, ktorý bol schválený 

Akademickým senátom  fakulty. Dôvodom prepracovania pôvodného materiály boli  zákonné zmeny 

platových taríf zamestnancov. 

 

Bod 5. Informácia o APVV, VEGA a KEGA projektoch (Polakovič) 

 

Prodekan  Polakovič  uviedol  informácie  k projektom  tabuľkovou  formou,  ktorá  prezentovala  počty 

podaných  a  počty  schválených  projektov  /15  projektov  VEGA,  žiadny  schválený  projekt  KEGA/. 

Organika a Polygrafia majú schválený viac ako jeden projekt. Prodekan Polakovič upozorniť na málo 

využívané  možnosti  podávania  grantov  APVV  na  personálne  náklady  a  navrhol  viac  uvádzať  túto 

položku pri predkladaní projektov. Upozornil tiež na skutočnosti, že pri súčasnom návrhu kritérií na 

udelenie titulu „výskumná univerzita“ by sme mali byť na treťom mieste. 

Prodekan  Polakovič  informoval  členov  Kolégia  dekana  o  poznatkoch  z prezentácie  Rámcového 

programu Európskej  únie  pre  výskum a  inovácie  –  Program Horizont  Europe. Novinkou pre  trinásť 

nových členských krajín EÚ je, že sa môžu pridať k existujúcim, už financovaným konzorciám. V súlade 

s Horizont Europe je pripravovaná aj schéma APVV, ktorá predpokladá napr. 1 mil. Eur na predmetný 



program resp. na projekty, ktoré budú s ním v súlade. Je pripravený aj návrh výzvy APVV na podporu 

MVP,  ktorý  zahŕňa  napr.  aj  návrh,  že  riešiteľský  tím  bude  zostavený  len  z doktorandov 

a postdoktorandov , PhD. 

V rámci diskusie, zaznela poznámka, že je možné zvážiť doktoranda radšej zamestnať na projekte ako 

poskytovať štipendium, kvôli sociálnemu zabezpečeniu /prof. Hudec/. S návrhom nie je problém, len 

je potrebné dodržať postup a požiadať APVV o zmenu financovania /prof. Jelemenský, prof. Milata/, aj 

keď max. je možné využiť 15 % na mzdy, aby mohol byť projekt realizovaný /prof. Breier/.  

 

Bod. 6 Informácia o stave príprav na projekt ACCORD (Lakatoš) 

 

Prodekan Lakatoš informoval o tímovej práci na príprave dokumentácie pre realizáciu medzinárodného 

Verejného obstarávateľa na stavebné práce v rámci plánovanej rekonštrukcie Starej budovy. Aktuálne 

dokumentáciu posudzuje riadiaci orgán MŠ, máme už pripomienky od ÚVO, upravujeme projekt podľa 

pripomienok, doplňujeme požadované informácie. 

Prodekan Lakatoš  zároveň upozornil,  že  staré  skrine  z chodieb SB musia byť odstránené.  Likvidáciu 

materiálu, na ktorú  je potrebná spolupráca PTÚ /napr. pristavenie kontajnera/  je potrebné vopred 

ohlásiť mailom vedúcemu PTÚ, likvidáciu chemikálií a jej financovanie prediskutuje osobne s riadiacimi 

pracovníkmi. 

 

 

VYBRANÉ TERMÍNY  V ROKU 2019 

 

11. júna 2019      Ing. promócie 

2. júla 2019      Bc. promócie 

23. septembra 2019    Slávnostné otvorenie ak. roku R‐STU 

20. septembra 2019    IMATRIKULÁCIA 

6. novembra 2019    ŠVK 

 

 

 

 

Bratislava, 7. máj 2019 

 

Zapísala: 

Ing. Alena Michalová, v. r. 

tajomníčka fakulty 

 

Overila: 

doc. Ing. Milena Reháková, PhD., v. r.  

prodekanka  FCHPT STU 


